
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1141
van BART VAN MALDEREN
datum: 18 mei 2016

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Dierenwelzijn  -  Vuurwerk (3)

In opvolging van mijn schriftelijke vraag nr. 842 van 16 maart 2016 over vuurwerk in het 
kader van dierenwelzijn, heb ik volgende bijkomende vraag.

In zijn antwoord op de voormelde schriftelijke vraag stelde de minister: “Verschillende 
gemeenten hebben laten weten dat ze vuurwerk verboden hadden of andere maatregelen 
hadden genomen, zoals het sensibiliseren van hun inwoners.” 

Op welke concrete onderliggende informatie is het antwoord van de minister gebaseerd?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1141 van 18 mei 2016
van BART VAN MALDEREN

Na mijn communicatie heeft een aantal gemeenten laten weten dat zij maatregelen 
genomen hadden. Daarnaast hebben sommige gemeenten dit ook meegedeeld in de 
pers. Ik heb geen lijst van deze steden en gemeenten.


